
Vragen voor Wethouder Beemsterboer. 

1 Wordt het weidevogelleefgebied wat aan de zuidzijde van de Burgerweg verloren 
is gegaan, op een andere locatie gecompenseerd. 
Aan de zuidzijde van Burgerbrug is vergunning verleend voor het dempen en 
verbreden van sloten, het graven van een sloot en het aanleggen van een dam en 
voor het maken, hebben of veranderen van een uitweg. De vergunning is getoetst 
aan het bestemmingsplan, dat agrarische activiteiten toestaat, maar het niet 
toestaat het waterpeil te verlagen, tenzij aangetoond wordt dat het 
graslandkarakter en de functie van de gronden als broed- en fourageergebied voor 
weidevogels wordt aangetast. Er is geen weidevogelleefgebied verloren gegaan. 
Compensatie is daarom in dit geval een wettelijke eis noch een voorwaarde in de 
vergunning.   
 
2 Is de RUD niet op de hoogte dat er in het broedseizoen van weidevogels geen 
andere werkzaamheden mogen plaatsvinden, dan werkzaamheden die tot de 
normale bedrijfsvoering behoren. Is de provincie voor deze regel verantwoordelijk. 
De Wet natuurbescherming verbiedt het om gedurende het broedseizoen in gebruik 
zijnde nesten van (alle) inheemse vogelsoorten te verstoren. Daarnaast verbiedt 
de wet het opzettelijk storen van vogels. Dit laatste is dus niet tijdsafhankelijk en 
bij de bescherming van nesten verschilt het broedseizoen per vogelsoort. De 
wetgever heeft er dus voor gekozen geen tijdvak op te nemen waarop 
werkzaamheden zijn verboden.  
De provincie is het bevoegd gezag. De Regionale Uitvoeringsdienst Noord-Holland 
Noord voert o.m. het toezicht en de handhaving op de Wet natuurbescherming 
namens de provincie uit. Bij een controle bij de start van de werkzaamheden zijn 
geen nesten (dus ook geen jaarrond beschermde nesten) of weidevogels 
aangetroffen. Het is niet aannemelijk dat weidevogels er tijdens de 
werkzaamheden zijn gaan nestelen. Er is dan ook geen overtreding van de Wet 
natuurbescherming. 
 
3 Is de wethouder het met mij eens dat er weldegelijk een waterpeilverlaging 
heeft plaatsgevonden. Door het verwijderen van de greppels en het diep in de 
grond brengen van drainage is er een totaal andere waterhuishouding ontstaan.  
Een verlaging van het waterpeil is uitdrukkelijk buiten de vergunning gelaten. 
Hiervoor is een aanvullende vergunning nodig van het Hoogheemraadschap en van 
de gemeente. Daarbij zitten de consequenties voor de weidevogels uitdrukkelijk in 
het toetsingskader (zie ook onder 1). Het is in eerste instantie aan het 
Hoogheemraadschap om toezicht te houden op de hoogte van het waterpeil. 
Vooralsnog hebben wij geen signaal ontvangen, dat er sprake is van een 
overtreding. Gelet op de goede samenwerking met het Hoogheemraadschap, ook 
bij het tot stand komen van deze vergunning, zal ik hen nog eens vragen om het 
waterpeil goed na te meten, want uiteraard wil ook ik het weidevogelleefgebied 
beschermen en behouden. 
 
1 Welke activiteiten heeft de gemeente tot nog toe ontplooid om Bio-Valley binnen 
de gemeente te stimuleren en wordt er samengewerkt met de provincie Noord-
Holland. 
Wij zijn altijd betrokken geweest bij het project BioValley van provincie Noord-
Holland. De eerste fase daarvan is afgerond. In haar uitvoeringsagenda 2016-2019. 



Economie geeft de provincie bij het onderwerp “Een duurzame Agrosector” als 
actiepunt “Doorstart BioValley in biologische werkgroep”. Eerlijk gezegd hebben 
wij daar niets meer over gehoord. Het is wellicht goed deze contacten weer aan te 
halen. 
 
Verder ondersteunen wij waar mogelijk initiatieven op het gebied van innovatieve, 
duurzame en/of biologische landbouw. Uiteraard door medewerking bij 
uitbreidingsplannen. Maar ook bij vergroting van areaal bij ruilverkaveling zet de 
gemeente als dit kan haar gronden in. Ook het project NLG (natural living natural 
growth), een initiatief van bollentelers om deze teelt duurzamer te maken, 
ondersteunen wij. Dit hebben wij onder andere door een financiele bijdrage aan 
het project. Maar ook door mee te werken aan de informatiebijeenkomsten. 
   
2 Is er een duidelijk beleid om biologische bedrijven in een bepaald gebied te 
centraliseren binnen de gemeente. 
Nee, we hebben geen specifieke locaties aangewezen voor biologische bedrijven.  
 
3 Wordt er aandacht besteed aan nieuwe bedrijven die zich in de gemeente 
Schagen vestigen. 
Wij hebben zo veel mogelijk contact met bedrijven in onze gemeente, maar 
hebben geen zicht op alle nieuw vestiging in de gemeente. 
Of wordt met deze vraag bedoeld of wij actief bezig zijn met het acquireren van 
nieuwe bedrijven? Dan is het antwoord dat wij momenteel niet proactief op zoek 
zijn maar dat dit wel onze wens is. Vandaar dat wij voor acquisitie ook extra 
capaciteit hebben opgenomen in de begroting. Voor deze capaciteit wordt op dit 
moment een werving gedaan.Dit willen wij doen naast de acquisitie die het 
ontwikkelingsbedrijf voor de regio, dus ook voor Schagen, doet.  
 
1 Bestaat er een mogelijkheid om op basis van een tijdelijke vergunning, die 
meerdere keren verlengd kan worden, alsnog de twee strandpaviljoens op het 
strand van Petten te laten bouwen. 
Op dit moment is de gemeente met een ondernemer in gesprek over de vestiging 
van een tijdelijk jaarrond horecapaviljoen op het strand in Petten ter hoogte van 
de zuidelijke strandopgang. Dit is voor de periode van 5 jaar.   
 
Vraag voor Wethouder van der Veek. 
Is men nu uitgedacht of de doorsteek Zwartepad, Stationsstraat en Krankhoorn wel 
of niet kan door gaan. 
In de werkplanning van 2018 wordt dit meegenomen. Op dit moment is er volop 
overleg in de dorpsraad over de inrichting. 
 
Deze schriftelijke vragen zijn ingediend door Jan Schrijver PvdA raadslid gemeente 
Schagen. 
 


